
79.I.1 - III sesja Rady Miejskiej, 17 grudnia 2014 

Interpelujący radny: Andrzej Obecny 

Radny zwrócił się o przedstawienie radnym, w terminie do końca stycznia, informacji na temat 

oszczędności wynikających z powstania Zarządu Infrastruktury Miejskiej, które wg zapowiedzi miały 

być wielotysięczne czy wielomilionowe. 

 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/28.html















